
 
 

Referat fra bestyrelsesmødet d. 26/1 24 

Referent: Annamarie 

 

1) Opfølgning på det fællesmøde vi netop har afholdt. Hvad tager vi med til forældrerådsmøderne 

og hvad kan vi arbejde videre med i bestyrelsen. 

 

Det fungerede godt med panelet og med interviewer. Der kunne godt have været lidt mere 

uenighed i panelet. 

Vi drøftede hvordan vi kan få de øvrige forældre med ind i drøftelsen af leg. 

Det vi endte på, var at det er en god ide at lave noget tilsvarende på forældremødet i august. Det vil 

være godt at have et lidt bredere panel. Så en stor opfordring til at forældremøderne i august har 

samme tema og også har en legende tilgang. 

Alle var enige om at det var et godt og relevant emne. Man kan evt. tage drøftelsen igen i 

forældrerådet og bruge podcasten igen som baggrund for drøftelsen. 

 

2) Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde omkring tilsyn – skal bestyrelsen lave et skriv til 

hjemmesiden? 

Efter en drøftelse endte bestyrelsen med at indskrive emnet ’tilsyn’ i årsberetningen, som også er 

tilgængelig på hjemmesiden. 

 

3) Orientering fra dagtilbuddet. 

Der er gang i en større omorganisering i Børn og Unge, bl.a. skal der spares rigtig mange penge på 

administration, det betyder at dagtilbuddets administration fra sommeren 2024 kommer til at 

hører til på Grøndalsvej 2 og ikke på Højvangskolen. Ligeledes samles alt vedr. bygninger i 

Ejendomme. Dette har bl.a. betydet at ombygningen af Bispevej 7 har været sat i bero, det er dog 

genoptaget igen efter bestyrelsesmødet. 

Vi skal have flere pædagoger på uddannelse som Legekaptajn, de første starter op i maj 24. 

Der er nu ansat pædagogiske ledere i alle afdelinger, det virker til at blive et stærkt hold. Vi er 

stadig udfordret af rekrutteringsvanskeligheder når det kommer til pædagoger, vi bliver ved med at 

gøre os umage for at holde vores relative høje grad af uddannet personale. 

 


